
 

1/16 
 

2024 11 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

2/16 
 

Pozvánka 

Sejdeme se výjimečně druhou středu v lednu, tedy 8. ledna v 17:00 v Přírodovědném 

klubu, Ježkova ul. č. 8, Žižkov 

 

Zápis 

Účast vypracoval Cancidlo po vzoru nepřítomného Petra  

                  Pacík       Přemík  

Cancidlo                                      Zub  

 

Pegas                                         Yško 

 

Job                                             Kačka 

 

Bob                                             Kosťa 

 

 

Omluvenky 

 

Musím se bohužel omluvit. Jsem mimo. Pirilík 

 

Žel musím se omluvit na schůzku 4.12., ačkoli je poslední v roce,  

neboť jdu na diskuzi a film Zálepka aneb Kafka a Julie, který se koná právě tento večer.  

To mne mrzí, ale snad se uvidíme v lednu. Zatím přeju všem příjemné svátky a některým  

i úžasný pobyt na horách. Se srdečným pozdravem Mahu 

 

Dnes nepřijdu. Je to od metra dál, než dojdu. Pulec 

 

Omluvte prosím Reypa a Zbyňka, účastní se u Ústečáků v Ústí. Zbyněk 

 

Pacíku, na schůzky už asi nepřijdu, ale prosím, aby byla zmínka, že jsem omluven. 

Kdybys měl chuť a náladu, přijeď na kus řeči. A nemusíš být sám. Dej vědět. 

Moc pozdravuju a 

 Do čela..... Chingo pes 
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Účast fotografovala Kačkovým  fotoaparátem naše milá obsluhovatelka, kterou musíme 

příště také vyfotografovat. 

 

Jednání schůzky bylo opět zcela chaotické s tématy od chorob k muzice a k tomu, jak Bob 

skvěle vypadá po chirurgickém zákroku. Prý se neoperoval sám, ale nechal to svým kolegům. 

Nebo kolegyním? 
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Koncert k poctě sv. Cecílie  

33. koncert měl, jako každý rok, velký úspěch. Na pódiu se s Kačkou sešlo dalších 5 viruózů, 

kteří se věnovali výhradně jazzu, i když v něm zazněl i zamontovaný Bach, Ravel, Satie a 

možná i někdo jiný. Moc jsme si to všichni užili. 

 

Na fotografii chybí skvělý houslista 
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Opět jsme se vyfotografovali; stojící zleva: Jirka Stivín ml., Reyp, Hanka, Zbyněk, Foki, 

Profesorka, Zub, Pacík, Tereza, Pegas, Marcela, ?, Terka, Jakub (Baštárek).  Klečící a 

sedící zleva: Efča, Mahdí, Kačka, Pulec, Lenka, Markéta 

 

Návštěva v Ústí 4. prosince 2024 

Od našich vrstevníků z Ústí přišlo pozvání na schůzku, kde bude jednáno o nějaké 

památce na Braťku. Tu pozvánku poslal Myšák – Jiří Zima, který je jakýmsi vedoucím 

tamních oldskautů, i když oni skautskou éru vlastně vůbec neprožili, takže spíš pamětníků 

ústeckého Braťkova oddílu. Braťka založil ústecký oddíl pod hlavičkou TJ Chemička Ústí 

v roce 1955, a když v roce 1965 zemřel, oddíl postupně zestárl a přestal fungovat, takže se 

nedožil obnovy Junáku v roce 1968. Ale Braťkovo dědictví v jeho absolventech stále je. 

Návštěva v Ústí se uskutečnila klasicky ve středu a vykonali jsme ji se Zbyňkem. Zbyněk 

pamatuje poslední společný tábor pražského a ústeckého oddílu na Slapech. Já už zažil jen 

poslední návštěvu Braťky v Havírně v roce 1964 a také poslední návštěvu Ústečáků, asi o rok 

později. 

Schůzka se konala v restauraci Labská bašta pod hradem Střekov. Účast ze strany 

Ústečáků byla hojná, napočítal jsem 18 osob, probíraly se společné vzpomínky i některé jiné 

věci. A hlavním bodem programu byl námět na realizaci jakési památky na Braťku. Ten 

spočívá ve využití plánované úpravy labského nábřeží a vybudování takové vyhlídky 

v podobě lodní přídě, která by byla doplněna krátkou upomínkou, tedy zasvěcení té vyhlídky 

památce na Braťku. Grafický návrh tam autor prezentoval několika obrázky. Pokud jde o 

materiál, měla by to být ocel a dřevo. 
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Probíhají jednání s magistrátem Ústí n.L. a celkem nejsou beznadějná. Takže pokud 

dopadnou dobře, bude moci být přikročeno k realizaci. V tom případě budou poptávány 

peněžní dary, protože realizace by byla zcela v režii iniciátorů, tedy Ústečáků. Je samozřejmé, 

že bychom v tom případě měli také přidat svůj příspěvek. Budeme tedy očekávat zprávy 

z Ústí, podle kterých bychom se pak měli rozhodovat o svém podílu. Předpokládá se, že by 

realizace mohla nějak souviset s 60. výročím Braťkovy smrti v tomto roce. 

Ostatně i my bychom toto výročí rádi využili k inovaci pamětní desky na Vinohradské 

vodárně, když se nepovedlo v minulém roce, tedy k 130 letům od Braťkova narození, umístit 

pamětní desku na jeho rodném domě. Reyp 

Fotodokumentace: 

01 – Schůzka Ústečáků silně připomínala schůzky Prvostředečníků 

02 – Došlo i na oddílové písničky 

03 – 07 – návrh na Braťkovu vyhlídku na Střekovském nábřeží, na pravém břehu Labe 

kousek pod železničním mostem 
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Vtipy ??? 

Pulec přispěl tímto výstřižkem z denního tisku 

Super lék pro nás důchodce na dlouhověkost!!! Taková zpráva potěší možná více než objev 

nového léku na covid. 

 

Stručnější superlék je od Jiřího Suchého. Když se ho ptali, jak dosáhl takového věku 

v plné svěžesti, odpověděl: „Nepiju, nekouřím a nesportuju“. 

Jestli je to pravda nelze potvrdit. Na příklad, Pegas se řídí přesně opačným superlékem a 

a také mu to vychází! 

 

Citát z knihy Michaela Třeštíka (manžela Heleny Třeštíkové) 

Máma mi vždycky říkala: „Můžeš chodit nedbale oblečený, špatně oholený nebo rozcuchaný. 

Ale nikdy, Míšo, opravdu nikdy, nesmíš mít špinavé boty.“ Celý život to dodržuju. Tedy s 

výjimkou těch bot. 

Dřív jsem si kladl spousty otázek, ale jak jsem zrál, tak se jednotlivé dílčí otázky spojovaly do 

otázek obecnějších, ty pak do ještě obecnějších, až zbyla jen jedna úplně základní: Kde mám 

brejle? 

 

Když jsem byl mladý a někdo byl třeba o pět let mladší, tak byl ještě dítě. A ten pocit se se 

mnou táhne doteďka, že všichni o pět let mladší jsou ještě nezralí. Nestačím se divit, v jak 

důležitých funkcích už dneska jsou sotva šedesátiletí blbečci. 
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A jeden vtip od Chinga 

 

 

 

 

Z Doupěte latinářů (Sežrané spisy), Ivan Wernisch 

 

Nesetkání  

K Josefu Kroutvorovi, Radlická 20, přišla na návštěvu Claudia Cardinalová. Kroutvor 

nebyl doma. Cardinalová našla pod postelí květovaný župánek a převlékla se do něj, napsala 

rtěnkou na okno Y love you, my dárlink, pak si vzala z dřezu nedopitou láhev čerta, vlezla do 

postele a čekala. Kroutvor nepřicházel. Cardinalová si z popelníku vybrala vajgla a kouřila. 

Ale popálila si prsty. Vajgl jí spadl do výstřihu, vyskočila a vytřepala ho. Kroutvor stále 

nepřicházel. Bůhví kudy se fláká, vykašlu se na něj, řekla si Cardinalová. Svlékla župánek, 

hodila ho na lustr a oblékla si zase své šaty. Najednou začaly hořet peřiny, Cardinalová 

popadla hrnec s dršťkovou polévkou, vylila polévku do postele a peřiny uhasila. Pak ještě 

připsala rtěnkou na okno Tintili vantili! a odešla. Za chvíli se Kroutvor vrátil domů. Ten 

koukal. 

 

Baže 

Baže, onanisté,  

ti mají své jisté 

Nehoní se kdovíkudy  

za chimérou, za přeludy 
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Zlý pes 

Jednoho jiného Bedřicha kousl zděděný pes. Tak tedy Bedřich odvedl psa na hřbitov a 

přivázal ho ke hrobu zesnulého strýčka. O půlnoci však se rozlícený strýček zjevil v 

roztrženém rubáši a pravil: Jestli si, milý Bedřichu, Aristotela okamžitě neodvedeš, přivážu ti 

ho zítra v noci k posteli. To řekl a rozplynul se. Byl to jen sen, řekl si Bedřich. Další noci však 

strýček opravdu přišel a opravdu zlého Aristotela přivázal k pelesti Bedřichovy postele. Tak 

to ne! řekl Bedřich a hned ráno pospíchal na hřbitov, aby psa uvázal k strýčkovu náhrobku. 

Rozkacený strýček psa v noci znovu přivedl a znovu ho přivázal k pelesti. A Bedřich časně 

zrána spěchal se psem na hřbitov. Tak ti dva běhali sem a tam a přivazovali psa k náhrobku, k 

pelesti, k náhrobku, k pelesti, k náhrobku… a tak pořád, a kdyby byl nepošel, běhali by tak 

dodnes. 

 

 

Listárna 

 

Ahoj, 

Zřejmě jistě víte, že z pozůstalosti po Bobovi Jaromiru Klikovi se vícero věcí dostalo do 

antiků bazarů a Aukra. Nechci rozebírat nakolik je to kulturní způsob, to je každého právo, ale 

za sebe jsem neodolal chuti z toho vybrat něco s informační hodnotou. Zásadně mám možná 

extrémní myšlenku, že skautská ocenění Stříbrný Bobr, Stříbrný trojlístek nebo Vlk bych 

skoro považoval za hodné vrácení organizaci, pokud je tedy dědic nechce na památku vlastnit. 

Ale nechci nikoho soudit, to je právo majitele, respektuji. 

Tedy dostupné ale zajímavé jsem stáhl ze hry" brožury ZB viz foto, kde jedna je asi 

stažené vydání neb na ní je tužkou, zřejmě Bobem, napsáno: „Nebylo vydáno pro nevhodné 

změny originálního textu“. 

A pro nás je to hezká památka na něj. Navíc v zadním jmenném seznamu v tomto výtisku 

si Bob udělal červené křížky u jmen členů oddílu (fotil jsem jen začátek s nápisem „5.oddíl 

skauti“). Předpokládám, že ta jména znáte, ale když tak můžu je ze seznamu opsat. 

Dále vidíte dvě z mnoha ocenění Boba za filatelii. Vybral jsem dvě. Medaile je z roku 

1978, tedy soc. trošku a jméno je drobounkým písmem vyryto jen J KLIKA, pod logem 

výstavy, sotva viditelné. Ale skleněný artefakt z roku 2008 jasně hlásá Jaromír Klika. Jsou k 

tomu pochopitelně i diplomy. Já vím, že všechna sláva je polní tráva, ale zelenou k této 

činnosti jsem si dal, abychom zachovali něco z historie, co se oddílu týká, a aby to oddíl měl k 

dispozici. Tímto tedy hlásím, že aspoň tyto památky kdykoliv poskytnu dle potřeb oddílu. 

Všechny srdečně zdravím 

 555 Jezevec 

a hezké svátky přeji a vážím si vás všech nesmírně. Díky za vše dobré, co neúnavně 

tvoříte pro skauting i společnost! 
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PF 2025 

 

         
Přejeme vám Veselé Vánoce a šťastný Nový Rok 1925 – Lída a Ivan Englichovi 

We Wish You Merry Christmas and Happy New Year 1925 – Ivan and Lida Englich 
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Tak tedy ..... spokojene Vanocni svatky a hodne hodne zdravicka v 2025 prejou Smetak a Jana 
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